
Мирослав Лајчак: Стабилност и
интегритет  БиХ  неће  бити
угрожени

Високи  представник  и  специјални  представник  ЕУ,  Мирослав
Лајчак,  данас  се  у  Сарајеву  састао  са  генералом  Џоном
Мекколом, замјеником врховног команданта НАТО-а за Европу и
оперативним командантом Операције Алтхеа/ЕУФОР.

Упознавајући  генерала  Мекола  са  тренутном  политичком
ситуацијом  у  земљи,  високи  представник  и  специјални
представник  ЕУ  је  рекао  да  се  Босна  и  Херцеговина  данас
суочава са два изазова; први, који се односи на функционалност
државе, и други, који се односи на њену перспективу брзог
прикључења Европској унији.

“Ми и даље инсистирамо на функционалности државе и поштовању
њеног  суверенитета  и  територијалног  интегритета”,  рекао  је
Лајчак.

Подвукавши како за будућност БиХ нема важнијег корака, Лајчак
је рекао: “Никоме није у интересу да се испријечи на путу ове
земље према њеној будућности у Европској унији”.

Високи представник и специјални представник ЕУ је поздравио
тијесну сарадњу између ЕУФОР-а и ОХР/ЕУСР-а, наводећи како БиХ
поздравља присуство ЕУФОР-а, које наглашава и приврженост ЕУ
овој земљи. Генерал Меккол се сложио да је тијесна сарадња
корисна за све стране и навео како ће “ЕУФОР остати у земљи
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све док не обави свој задатак, дајући свој допринос успостави
сигурног окружења”.

“У погледу имплементације реформе одбране, највећа препрека је
и даље пренос власништва над војном имовином са ентитетског на
државни  ниво  у  складу  са  законом”,  рекао  је  Лајчак.  “Ми
очекујемо да државни и ентитетски премијери дјелују у складу
са Законом о одбрани и испоштују споразум који су постигли у
вези са процесом реализације преноса власништва у јулу 2007.
године”.


